
Voorzitter: 
 
De PvdA heeft vragen over de informatievoorziening aan de medewerkers van Delta. 
Vorige week heeft het ombudsteam van de PvdA gesproken met een verontruste medewerker uit 
de groenvoorziening. Daarnaast ontvangen wij meer signalen dat de informatievoorziening aan 
deze groep medewerkers tekortschiet. 
In maart heeft mevr. Sjerps namens de PvdA vragen gesteld over dit onderwerp. 
Medewerkers snappen er niets van dat zij niets horen. Bovendien verstrijkt de tijd snel. Er is 
sprake van toenemende onrust bij deze kwetsbare groep mensen. Ze slapen er niet van. 
De PvdA is zich ervan bewust dat veranderingen altijd gepaard gaan met onrust en onzekerheid. 
Echter, zorgvuldig handelen en duidelijke communicatie moet nu juist voorkomen dat deze onrust 
niet verder toeneemt. Daarom de volgende vragen aan wethouder Pierik. 

- Is de wethouder - met de PvdA - van mening dat de gemeente Brummen een grote 
verantwoordelijkheid heeft jegens deze medewerkers? Het is immers de gemeente Brummen 
die het initiatief heeft genomen om uit Delta te stappen en het is de gemeente Brummen die het 
werkgeverschap overneemt. 

- Kunt u inzicht geven in de stand van zaken? Klopt het dat medewerkers tot nu toe niet of 
nauwelijks geïnformeerd zijn? 

- Hoe ziet het voorgenomen communicatietraject eruit? Hoe wordt er gecommuniceerd met de 
medewerkers van Delta? Door wie? Door Delta? Door de gemeente? Gezamenlijk wellicht? 

- Wordt er aan gedacht -met het oog op de doelgroep- de berichtgeving per brief duidelijk en 
kort te houden? 

- En wordt overwogen om vervolgens kleine bijeenkomsten te organiseren zodat laagdrempelig 
op vragen en zorgen van medewerkers kan worden ingegaan? Om uitleg te geven over de 
procedure; het inhoudelijk traject, contract en werkplek? 

- De PvdA vraagt -met klem- spoedige en zorgvuldige aandacht voor de begeleiding van deze 
groep kwetsbare medewerkers. 
 


